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Protokół Nr XXXI / 08 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 19 grudnia 2008r. 

XXXI Sesja Rady Powiatu odbyła się 19 grudnia 2008r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta w 

Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek  l (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l do 

protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XXXI Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1400. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę Stanisława Czajkę, Wicestarostę p. Jana 

Rochewicza oraz pozostałych Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, 

Sekretarza Powiatu p. Romana Sosnowskiego, Radcę Prawnego p. Izabelę Jacyno, kierowników 

jednostek powiatowych, naczelników wydziałów starostwa powiatowego, przedstawicieli mediów 

lokalnych oraz wszystkich przybyłych na sesję (lista obecności stanowi załącznik nr 2).  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący   stwierdził,  że  aktualnie  w  posiedzeniu 

uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne   uchwały   (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  3). Nieobecni byli 

radni: Jan Czapliński, Anna Stoklasa oraz Tomasz Szczepański. Spóźnili się radni: Julian Stasiuk i 

Marek Tuchalski.  

Z sali obrad wyszedł Wicestarosta. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę p. Marka Arentowicza. Zapytał czy kandydat wyraża 

zgodę na pełnienie funkcji. 

Radny Arentowicz wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Arentowicz pełnił funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Za głosowało 10 radnych, radny 

Arentowicz wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad w materiałach 

sesyjnych (załącznik nr 4).  

Poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku. Przewodniczący odczytał 

wniosek (załącznik nr 5).  

Przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem wniosku Zarządu głosowało 11 radnych. 

Następnie zapytał czy są pytania lub inne propozycje do porządku.  

Nie zgłoszono propozycji lub pytań. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 11 radnych, 

porządek przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący zaproponował, aby dodatkową uchwałę rozpatrzyć jako pkt. 23a. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że sekretarzem obrad XXIX sesji był radny Marek Ząbkiewicz. 

Przewodniczący poprosił radnego o zabranie głosu. 

Radny poinformował, że zapoznał się z protokołem z XXIX sesji, której był sekretarzem, a 

także z protokołem z uroczystej XXX sesji. Treść protokołów jest zgodna z przebiegiem obrad. 

Radny wnioskował o przyjęcie protokołów. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołów nr XXIX/08 oraz 

XXX/08.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołów.  

Ad. 6 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu za okres od 6 listopada 2008r. do 2 grudnia 2008r. (załącznik 

nr 6) radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do sprawozdania. Nikt nie zgłosił pytań.  

Ad. 7 
Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Nikt nie zgłosił wniosków, interpelacji lub zapytań. 

Na salę obrad wszedł radny Julian Stasiuk. 
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Ad. 8 

Informacja z realizacji Programu współpracy powiatu nowomiejskiego z 

organizacjami pozarządowymi 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali informację na piśmie (załącznik nr 7). Zapytał 

czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. Nikt nie zgłosił pytań. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu powiatu nowomiejskiego na 2009r. zgodnie 

z uchwałą Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim nr LVI/415/06 z dnia 24 

października 2006r. w sprawie procedury uchwalania budżetu: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Na salę obrad wszedł Wicestarosta. 

b) odczytanie opinii Komisji Budżetowej 

Opinię komisji (załącznik nr 8) odczytał Przewodniczący Komisji Budżetowej Wacław 

Jabłoński. 

Z sali obrad wyszedł radny Godziński. 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska odczytała Uchwały Składu Orzekającego RIO w 

Olsztynie z dnia 28 listopada 2008r.: Nr 675/2008 w sprawie wydania opinii o projekcie 

budżetu na 2009 (załącznik nr 9) oraz Nr 676/2008 o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu (załącznik nr 10).  

W trakcie odczytywania opinii na salę obrad wszedł radny Damian Godziński.  

d) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Komisji  

Stanowisko Zarządu (załącznik nr 11) odczytał Starosta Nowomiejski Stanisław Czajka. 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie 

Przewodniczący poinformował, że komisje nie wniosły żadnych poprawek do projektu 

budżetu. Zaproponował, aby przejść do realizacji ostatniego punktu procedury uchwalania 

budżetu. 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały w sprawie budżetu 

powiatu na 2009r.  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych (ustawowy skład Rady Powiatu – 
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17 radnych). Za podjęciem uchwały nr XXXI/224/08 (załącznik nr 12) głosowało 12 radnych, 

jeden radny wstrzymał się od głosu.  

Starosta podziękował w imieniu Zarządu Powiatu za uchwalenie budżetu na 2009r. Zapewnił, 

że Zarząd Powiatu będzie robił wszystko, aby wspólnie z Radą przyszłoroczny napięty, 

trudny budżet zrealizować. Powiedział, że przed sesją poprosił p. Przewodniczącego o 

zwolnienie z drugiej części obrad, ponieważ ma ważny wyjazd służbowy do Olsztyna. 

Następnie złożył wszystkim świąteczne życzenia.  

Ad. 10 

Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. Po przerwie nieobecny był Starosta oraz radny 

Damian Godziński.  

Na salę obrad wszedł radny Marek Tuchalski.  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2008r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/225/08 (załącznik nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i palcówkach oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski na 2009r. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty p. Katarzyna Trzaskalska poinformowała, że na posiedzeniu 

w dniu 15 grudnia br. komisja omówiła projekty uchwał w sprawie regulaminów 

wynagradzania i nagradzania nauczycieli. Do pierwszego regulaminu była drobna poprawka, do 

drugiego komisja nie miała uwag. Projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/226/08 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie.  
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia 

w pracy dydaktyczno – wychowawczej, wychowawczo – opiekuńczej lub realizację 

innych statutowych zadań szkoły na rok 2009 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Uchwałę nr XXXI/227/08 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta 

Katowice w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

im. Ludwika Rydygiera w Katowicach 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Za podjęciem uchwały nr XXXI/228/08 (załącznik nr 16) głosowało 3 radnych, jeden 

radny głosował przeciw, 8 radnych wstrzymało się od głosu. 

Radny Czajkowski stwierdził, że wynik głosowania świadczy o tym, że większość radnych 

uznała uchwałę za „bubel prawny”.  

Radca prawny p. Izabela Jacyno powiedziała, że ustawa o zoz-ach w art. 43 ust. 2 mówi o 

tym, że w przypadku likwidacji zakładu opieki zdrowotnej organ założycielski zwraca się 

do organów stanowiących tych samorządów z których pacjenci są leczeni w tym zakładzie 

o zaopiniowanie pozytywne bądź negatywne projektu uchwały w sprawie likwidacji. Tak 

stanowi prawo.  

Ad. 15  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wartości jednego punktu dla 

pracowników Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/229/08 (załącznik nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 

pierwszej kategorii zaszeregowania dla pracowników Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/230/08 (załącznik nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia Powiatowego Programu 

Edukacji Ekologicznej w latach 2008-2013 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/231/08 (załącznik nr 19) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą: „Masz szansę – 

wykorzystaj ją” 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/232/08 (załącznik nr 20) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą: „Analiza 

badawcza potrzeb edukacyjnych w obszarze szkolnictwa zawodowego w Powiecie 

Nowomiejskim zgodnie z zapotrzebowaniem lokalnych i regionalnych pracodawców 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/233/08 (załącznik nr 21) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu 

przeznaczonego na miejsca parkingowe 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/234/08 (załącznik nr 22) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu 

przeznaczonego na miejsce parkingowe pani Jadwidze Suchockiej 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/235/08 (załącznik nr 23) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych 

Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/236/08 (załącznik nr 24) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości do Gminy Kurzętnik 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/237/08 (załącznik nr 25) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 23a 

Zgodnie z rozszerzeniem porządku obrad kolejnym punktem porządku było 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, 

realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2008r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały.  

Radny Buzanowski powiedział, że chciałby wiedzieć czego dokładnie dotyczą proponowane zmiany 

w planie finansowym PFRON, jaka jest ich celowość. 

P. Skarbnik wyjaśniła, że zmiany dotyczą przeniesienia środków na rehabilitację zawodową, 

która jest związana z tworzeniem miejsc pracy dla osób niepełnosprawnych. Dodała, że na 

dzisiejszej sesji nie mogła być obecna dyrektor PCPR p. Urszula Łydzińska, która mogłaby 

wyjaśnić na co dokładnie mają być przeniesione te środki.  

P. Jacyno powiedziała, że jeżeli radny chce wiedzieć dokładnie na co idą pieniądze z funduszu, 

może złożyć w tej sprawie wniosek formalny. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Uchwałę nr XXXI/238/08 (załącznik nr 26) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 24 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący powiedział, że wniosków i zapytań nie było. 
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Ad. 25 

Sprawy różne 

Radny Buzanowski złożył wniosek o przedstawienie radnym szczegółowej informacji dotyczącej 

wydatkowania środków PFRON w 2008r. na rehabilitację zawodową i społeczną (w materiałach na 

sesję styczniową). Za wnioskiem głosowało 11 radnych, jedna osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych pragnie jeszcze zabrać głos. 

Radny Czajkowski powiedział, że być może w niedługim czasie zaistnieje sytuacja głosowania nad 

jego osobą, więc pragnie wyjaśnić, że spóźnił się na drugą część sesji, ponieważ w przerwie odbyło 

się nadzwyczajne posiedzenie Zgromadzenia Wspólników. Radny powiedział, że po wczorajszym 

wspólnym posiedzeniu komisji czuje duży niesmak wobec dyskusji jaka się odbyła, zapytań 

radnych i odpowiedzi p. Starosty. Poinformował, że zadał sobie dużo trudu i szukał w protokołach z 

ostatnich dwóch lat, informacji odnośnie tego, co mówiono na temat inwestycji szkolnej /dot. 

budowy Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku/. Nie przytoczy wszystkich cytatów, bo jest ich 

wiele. Okazało się, że niestety nie p. Starosta miał rację, tylko niektórzy radni, stawiając pytania jak 

to, było od początku w tej sprawie. Radny zaproponował, że przytoczy kilka najważniejszych 

fragmentów protokołów. Pierwszy dotyczy ogólnej informacji na temat inwestycji:  

• Protokół nr 32 z 11 września 2007r. -  „(…) Starosta poinformował, że jest szansa na 

pozyskanie środków na budowę kompleksu szkół zawodowych. Gmina Kurzętnik ma 

przekazać wkład na budowę sali gimnastycznej, powiat - na budynek dydaktyczny. Podjęto 

starania w celu znalezienia inwestora prywatnego, który zbudowałby basen (…)”.  

Radny powiedział, że wczoraj tak solennie zapewniano, że „starosta załatwił, że w dziesiątkę”, a 

radny powie, że „trafił kulą w płot”. Fragment z innego protokołu dotyczący kosztów: 

• Protokół 28 z 31 lipca 2007r. – „(…) gmina Kurzętnik wyraziła zgodę na partycypację w 

kosztach w realizacji w/w inwestycji. Proponowany podział wkładu własnego będzie 

następujący:  

6 mln zł. – budynek dydaktyczny – powiat nowomiejski 

4 mln zł. – hala sportowa, boisko sportowe – gmina Kurzętnik 

10 mln zł.- basen (…)”  

Są więc odpowiedzi, o które pytali się radni. Radny powiedział, że chciałby również przedstawić 

jeszcze jeden fragment z protokołu:  

• Protokół nr 58 z 14 kwietnia 2008r. „(…) Starosta odpowiedział, że projekt sali sportowej 

będzie również wykonany. Dodał, że nie możemy mieć pewności czy otrzymamy dotację z 

Regionalnego Programu Operacyjnego. Niemniej jednak są duże szanse i należy 

przygotować pełną dokumentację potrzebną do złożenia wniosku. Dodał, że projekt 
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budynku dydaktycznego będzie się zamykał kwotą 6-7 mln zł. (z obliczeń wynika, że z RPO 

możemy uzyskać kwotę 4 mln zł. Starosta wyjaśnił, że gmina Kurzętnik pokryje koszty 

budowy boiska „Orlik”(…) Pan Czapliński zaproponował, żeby zwiększyć koszt inwestycji 

do ok. 10 mln zł. (…)” 

Radny wyjaśnił, że przedstawia tą informację, ponieważ inwestycja „doszła małymi kroczkami” do 

takiej sumy. Taktyka ta była dobra, bo gdyby od razu było mówione, że inwestycja będzie 

kosztować „tyle i tyle”, na pewno Zarząd inaczej by na to spojrzał i radni podobnie. Radny 

powiedział, że „prawdopodobnie podawane sumy nas uśpiły, co do tego, jaka będzie cena 

końcowa”. Stwierdził, że było jak było, ale każdy powinien się przyznać jeśli nie do błędu, to do 

pewnej taktyki. Wówczas nie byłoby tylu pytań radnych, bo byłoby trochę esencji prawdy jak się to 

kształtowało.  

Radny powiedział, że dzisiejsze posiedzenie Zarządu wprawiło go w kołatanie serca. Chcąc 

przedstawić Staroście te informacje, zauważył „radość, uśmiech i kiwanie się”. To jest traktowanie 

Członka Zarządu przez Przewodniczącego Zarządu. Radny jednak powiedział parę zdań, delikatnie, 

ale dosadnie i dlatego być może będzie wniosek o odwołanie z funkcji Członka Zarządu. Ale radny 

„nie popuści”, w dalszym ciągu będzie dociekał tego, co do tej pory. Stwierdził: „To nie ja, to nie 

ugrupowanie „Samoobrona” szło do Starosty o koalicję. To Starosta szedł do „Samoobrony”, gdzie 

na dzień dzisiejszy wstydzi się tego wyrazu”. Radny powiedział, że tak, z „Samoobroną” jest 

zawiązana koalicja. Dodał, że dziś nasunęła mu się jeszcze jedna uwaga, a właściwie wniosek do 

Zarządu. Po nowym roku radny złoży wniosek do Zarządu o to, aby Przewodniczący Zarządu 

przedstawiał krótkie informacje odnośnie tego, gdzie był w okresie między posiedzeniami Zarządu 

na wyjazdach zewnętrznych. Radny zapytał czy Przewodniczący Rady wyraża zgodę na takie 

wyjazdy? 

Przewodniczący odpowiedział, że tak, podpisuje delegacje służbowe Starosty. 

Radny Czajkowski powiedział, że chciałby wiedzieć gdzie „biją brawa” gdziekolwiek pan Starosta 

przebywa, jak było mówione wczoraj. Cały czas następuje samochwalstwo: „ja to, ja tamto”. 

Zdaniem radnego jeżeli ktoś chce mówić „ja” to albo zostaje prywatnym przedsiębiorcą, albo stara 

się o krzesło komisarza”. Wtedy będzie „ja”, a póki co - są radni i powinni mieć takie informacje, o 

jakie proszą. Radny powiedział, że o tym jak zostanie załatwiony jego wniosek, poinformuje 

radnych po nowym roku. Stwierdził, że być może zbyt dużo powiedział pod nieobecność pana 

Starosty, ale to nie on zaplanował wyjazd. Szacunkiem dla Rady byłoby, żeby Starosta przynamniej 

na sesjach był obecny do końca. Jeżeli chodzi o sprawy służbowe, to Rada powinna wiedzieć o 

jakie sprawy chodzi. Tym bardziej dziś należało o tym poinformować, żeby nie dać powodu 

Czajkowskiemu do dyskusji. 
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/oklaski/  

Radny Julian Stasiuk powiedział, że w czasie trwania kadencji, na różnego rodzaju 

spotkaniach, czasami kierował się emocjami. Trudno mu było pohamować się, szczególnie 

jeżeli chodzi o inwestycję związaną z budową szkoły. Jeżeli wówczas kogoś uraził, to za to 

przeprasza.  

Radny Marek Tuchalski powiedział, że do Sejmu RP skierowany został projekt ustawy 

dotyczącej sądów rejonowych. Powiatowi Nowomiejskiemu grozi likwidacja sądu 

rejonowego. Organy stanowiące małych powiatów, które są w podobnej sytuacji, podejmują 

uchwały, w których wyrażają swój protest przeciwko planowanym zmianom. Radny 

wnioskował o to, aby radca opracował projekt takiej uchwały, aby możliwe było jej 

podjęcie na najbliższej sesji.  

Radny Czajkowski poprosił, aby jego kolejnej wypowiedzi nie zapisywać w protokole. 

/wypowiedź poza protokołem/ 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych pragnie jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 26 

Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Powiatu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XXXI Sesji 

Rady Powiatu. 
 

 

              Protokół sporządziła:                             Przewodniczący Rady Powiatu 

Anna Andrzejczak     Marcin Lesiński 
 
 

 


